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Vragen van de leden Van Meenen en Van Weyenberg (beiden D66) aan de 
Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de vastgelopen 
cao-onderhandelingen in het voortgezet onderwijs (ingezonden 13 april 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Cao voortgezet onderwijs strandt op salaris»?1 

Vraag 2
Hoe hoog is de loonbijstelling die in 2015 wordt uitgekeerd aan het voortge-
zet onderwijs? Met welk percentage zouden de salarissen in het voortgezet 
onderwijs gemiddeld kunnen stijgen in 2015, als de loonbijstelling volledig 
wordt benut voor verhoging van de salarissen? 

Vraag 3
Heeft de daling van het werkgeversdeel van de pensioenpremies geleid tot 
extra financiële ruimte voor scholen in het voortgezet onderwijs, of is op 
enigerlei wijze het budget dat scholen ontvangen naar beneden bijgesteld 
vanwege de premiedaling bij het ABP? 

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat de werkgevers in het voortgezet onderwijs de verlaging 
van de pensioenpremie niet doorvertalen naar de werknemers? 

Vraag 5
Bent u bereid om er bij de werkgevers in het voortgezet onderwijs op aan te 
dringen om de verlaging van de pensioenpremies volledig door te vertalen in 
een hoger salaris voor werknemers in het voortgezet onderwijs, zodat de 
premieverlaging direct leidt tot meer koopkracht?

1 http://www.aob.nl/default.aspx?id=12&article=51372
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